

KERATAN AKHBAR



SURAT KHABAR	:	BERITA HARIAN	
TARIKH	:	24/12/2019	MUKA SURAT : 4
JABATAN	:	SPAN / IWK / AIR SELANGOR	
KLASIFIKASI	:	PERHATIAN	

Kerajaan Selangor mohon kendali IWK

Dengkli: Kerajaan Selangor memohon Kerajaan Persekutuan supaya segera memberi kebenaran kepada Pengurusan Air Selangor Sdn Bhd (Air Selangor) untuk mengendalikan operasi Indah Water Konsortium (IWK) di negeri itu.

Menteri Besar, Datuk Seri Amirudin Shari, berkata langkah itu bagi memastikan prosedur operasi standard (SOP) untuk melepaskan air ke sungai ditetapkan IWK yang kini dikatakan masih pada tahap rendah, dapat dilaksanakan dengan Air Selangor.

Menteri Besar, Datuk Seri Amirudin Shari, berkata rawatan air diguna pakai IWK ketika ini adalah secara automatik dan tidak menetapkan pelepasan air hanya boleh dibuat sekiranya ia berada pada tahap sifar *Threshold Odor Number* (TON).

Selain itu, katanya, Air Selangor berdepan kemungkinan menghadapi gangguan gugat kepada kualiti bekalan air, sekiranya gagal mengawal dua standard berbeza

pelepasan air ke sungai.

"Oleh kerana ia (rawatan IWK) automatik, ia tidak dapat memaklumkan kepada kita untuk menghalang pelepasan air (yang tidak berada pada tahap sifar TON), selain kadar pelepasan air IWK adalah sekali dalam lima jam.

"Justeru, Air Selangor sedang memohon (kepada Kerajaan Persekutuan) untuk menguruskan sendiri IWK sebab kita sangat berkepentingan terhadap syarat pembetulan air kumbahan nasional ini," katanya pada sidang media di sini, semalam.

Terdahulu, Amirudin yang juga Ahli Dewan Undangan Negeri (ADUN) Sungai Tira melawat Kolum Pasik Idaman di sini, susulan kejadian pencemaran bau di Loji Rawatan Air (LRA) Sungai Semenyih.

Amirudin juga mengakui pihaknya masih gagal mengenal pasti pihak yang menbuang sisa kimia berjadual ke dalam lurang IWK di Bandar Mahkota, Bangi hingga mengakibatkan insiden



Amirudin bersama EXCO Alam Sekitar, Teknologi Hijau, Sains, Teknologi dan Inovasi (STI) dan Hal Ehwal Pengguna Selangor, Hee Loy Stan meninjau kerja penyedutan air dari Kolum Tasik Idaman Sungai Buah, Dengkli, semalam.

(Foto Ahmad Irfan Mohd Noor/BH)

pencemaran bau di LRA Sungai Semenyih.

Bagaimanapun, beliau menegaskan tindakan tegas perlu diambil sekiranya pihak yang men-

buang sisa kimia ke dalam lurang IWK itu berjaya dikenal pasti.

"Kita juga berharap Kementerian Tenaga, Sains, Teknologi, Alam Sekitar dan Perubahan Ik-

lim dapat mempertingkatkan undang-undang sedia ada untuk memberi tekanan kepada pihak tidak bertanggungjawab," katanya.